
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 4/7/2024 
 

Του:  Βιλιάρδου Βασίλειου, Βουλευτή Β1' Βορείου Τομέα Αθηνών 
  

ΠΡΟΣ:  Την κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης 
   
   

ΘΕΜΑ:  «Διαμαρτυρία δικαιούχων για μη είσπραξη των προβλεπόμενων ενισχύσεων από 

τη συμμετοχή τους στο Πρόγραμμα Ανάκαμψης Ανέργων με Πράσινες Δεξιότητες 
της ΔΥΠΑ» 

 

Κυρία Υπουργέ, 

Δεχθήκαμε διαμαρτυρίες από δικαιούχους είσπραξης του Προγράμματος Ανάκαμψης Ανέργων 

με Πράσινες Δεξιότητες της ΔΥΠΑ, περί του ότι καθυστερεί ανεξήγητα και αναιτιολόγητα η 

καταβολή των προβλεπόμενων χρηματικών ποσών που δικαιούνται, ως ενίσχυση, λόγω της 

συμμετοχής τους στο ανωτέρω πρόγραμμα. Οι ως άνω δικαιούχοι παραπονούνται, πως οι 

αρμόδιες Υπηρεσίες της ΔΥΠΑ για το παραπάνω πρόγραμμα δεν απαντούν στα τηλέφωνα, 

ενώ, λαμβάνονται και κάποια περίεργα μηνύματα email από τους ενδιαφερόμενους περί του 

ότι δεν υπάρχουν χρήματα, επειδή τελείωσαν τα διαθέσιμα κονδύλια. Η συμμετοχή όμως στο 

ανωτέρω πρόγραμμα, κατά το στάδιο της κατάρτισης των αιτήσεων συμμετοχής, δεν ανέφερε 

τέτοιο ενδεχόμενο, ως προοπτική, γεγονός που εγείρει εύλογα ερωτήματα προς παροχή των 

απαραίτητων διευκρινίσεων, λαμβανομένων υπόψη και κάποιων διακινούμενων πληροφοριών 

περί ανάκλησης των διαθεσίμων του εν λόγω προγράμματος, που έθεσαν υπόψη μας οι 

ανωτέρω ενδιαφερόμενοι, όπως περιέχονται στο υπ’ αρ. ΑΔΑ: 9Σ874691Ω2-0Β5 σχετικό 

έγγραφο, το οποίο, ως φαίνεται, κυκλοφόρησε εντός της αρμόδιας Υπηρεσίας. 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       

 

 

 

Ερωτάται η κ. Υπουργός:  
 

1. Ποιοι είναι οι λόγοι της καθυστέρησης της είσπραξης των προβλεπόμενων ενισχύσεων από 

τους πιστοποιημένους δικαιούχους λόγω της συμμετοχής τους στο Πρόγραμμα Ανάκαμψης 

Ανέργων με Πράσινες Δεξιότητες της ΔΥΠΑ;  
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2. Ισχύουν οι δηλώσεις των αρμοδίων Υπηρεσιών της ΔΥΠΑ περί μη ύπαρξης διαθεσίμων 

κονδυλίων στα αποθέματα της ΔΥΠΑ, όσον αφορά στο ως άνω Πρόγραμμα; Αν ναι, με ποιο 

σκεπτικό προέκυψε η έλλειψη διαθεσίμων κατόπιν της έναρξης του ανωτέρω προγράμματος;  

3. Υπάρχει προοπτική παραλαβής σε εύλογο χρόνο των ανωτέρω ενισχύσεων από μέρους 

των δικαιούχων λόγω της συμμετοχής τους στο Πρόγραμμα Ανάκαμψης Ανέργων με Πράσινες 

Δεξιότητες της ΔΥΠΑ; Αν ναι, σε ποιο χρονικό ορίζοντα αναμένεται ότι θα δρομολογηθούν οι 

προβλεπόμενες καταβολές στους δικαιούχους; 
 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

 

ΒΙΛΙΑΡΔΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 

 
 

 

 

 

 

 

Επισυνάπτεται: Τμήμα του ως άνω αναφερόμενου υπηρεσιακού εγγράφου με σήμανση 

ΑΔΑ: 9Σ874691Ω2-0Β5, όπου αναδεικνύεται η έλλειψη διαθεσίμων στο 

Πρόγραμμα Ανάκαμψης Ανέργων με Πράσινες Δεξιότητες της ΔΥΠΑ 

 

 




